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Zápis schůze představenstva ze dne 9.3.2022 

  

Místo: Zasedací místnost klubu Pod-O-Lee 

Zapisuje: Vojtěch Halamka 

Přítomni: Lukáš Novotný  Předseda P 

 Jan Picka Správce systémů SS 

 Karel Čtvrtečka Správce sítě SN 

 Kateřina Pilná Správce projektů SP 

 Matúš Priščák Správce Pod-O-Gym SG 

 Lukáš Pavljuk Správce bloku A SBA 

 Pavel Píchal Správce bloku B SBB 

 Stanislav Škoda Televizor bloku B TV B 

 Vítek Zapletal Správce bloku C SBC 

 Jakub Vinklárek Zástupce správce bloku C ZSBC 

 Mário Alexy Správce bloku D SBD 

 David Puchoň Zástupce správce bloku D ZSBD 

 Jan Vlk Správce bloku E SBE 

 Jan Čeřovský Zástupce správce bloku E ZSBE 

 Štěpán Tichý Správce bloku F SBF 

 Juraj Pohoriljak Správce deskoherny SDH 

 Jan Kučera Správce Pod-O-Games SGs 

 Pavlína Znamenáková Zástupce správce Pod-O-Games ZSGs 

 Vojtěch Halamka Vedoucí kolejní skupinky VKS 

 Jan Mareš Host H 

 Kateřina Unzeitig Host, Vedoucí koleje H, VK 
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19:00 Předseda zahajuje schůzi.  

Usnesení č. 1:   

Představenstvo klubu Pod-O-Lee schvaluje, že se bude zabývat dokumenty zaslanými do 

konference predstavenstvo@pod.cvut.cz po předkládací lhůtě. 

∑: 9 ; +: 9 ; -: 0 ; ±: 0 

Kontrolní součet sedí. Usnesení přijato. 

Bod č. 1  Schválení zápisů 

19:03 přichází Karel Čtvrtečka. Počet lidí s hlasovacím právem: 10.  

Usnesení č. 2:   

Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee schvaluje zápis ze schůze konané dne 12.01.2022 

zaslaný do konference predstavenstvo@pod.cvut.cz 09.03.2022 18:49.a zápis ze schůze konané 

dne 10.02.2022 zaslaný do konference predstavenstvo@pod.cvut.cz 07.03.2022 15:13. 

∑: 10 ; +: 0 ; -: 0 ; ±: 0 

Kontrolní součet sedí. Usnesení přijato. 

Bod č. 2  Odpuštění členských příspěvků 

19:05 přichází Mário Alexy. Počet lidí s hlasovacím právem nezměněn.  

Proběhla obhajoba a diskuse ohledně návrhů na odpustky aktivních členů. 

Usnesení č. 3:   

Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee schvaluje dokument Odpustky I/2022 zaslaný do 

konference predstavenstvo@pod.cvut.cz 09.03.2022 19:12. 

∑: 10 ; +: 0 ; -: 0 ; ±: 0 

Kontrolní součet sedí. Usnesení přijato. 

Bod č. 3  Grafický návrh vratných kelímků 

SP představila novou grafiku znaků jednotlivých místností a celkový koncept designu vratných 

kelímků na kolejní akce. 

Bod č. 4  Rozpočet 

P přednesl situaci ohledně návrhu na žalobu napadající koncept síťového členství a představil návrh 

na úpravu členství, tak aby k podobnému precedentu nedošlo v budoucnu. Proběhla diskuse 

ohledně navyšování členských příspěvků. Obecně zavládla shoda vzhledem k zvyšování kvality 

jednotlivých služeb. P upozornil na normalizaci výše základního členství mezi jednotlivými kolejními 
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kluby, což zjednodušuje převod členství při stěhování. Proběhla diskuse ohledně rozdělování 

finančních prostředků z jednotlivých členství k jednotlivým službám. 

P a SP prezentovali a obhájili změny v rozpočtu PR v Rozpočtu klubu Pod-O-Lee. Dále proběhla 

diskuse ohledně navýšení rozpočtu Filmového bloku a PC učebny. SBE a SGs představili plánovaný 

rozpočet pro provoz a rekonstrukci kolejní čajovny Pod-O-Dým. 

19:54 přichází Jan Čeřovský. Počet lidí s hlasovacím právem nezměněn.  

Usnesení č. 4:   

Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee schvaluje dokument Rozpočet klubu Pod-O-Lee – 2022 

dostupný na stránkách klubu Pod-O-Lee. 

(https://docs.google.com/spreadsheets/d/1ZngqS69CH1dzKYc7XHeXp4aInvx4wddDTHptbp3KCZ

0/edit#gid=0) 

∑: 10 ; +: 10 ; -: 0 ; ±: 0 

Kontrolní součet sedí. Usnesení přijato. 

19:54 přichází Lukáš Pavljuk. Počet lidí s hlasovacím právem nezměněn.  

Bod č. 5  Kolečko 

V rámci kolečka se představili jednotliví aktivní členové nové Vedoucí koleje p. Unzeitig. 

1. Blok C 

Odstěhovali se Michaela Janvanská a Tomáš Szesták. Byl problém s výtržnostmi. Proběhla akce 

Poznej svého správce, SBC spokojen. 

2. Blok F 

Byl řešen problém s ucpanými záchody. Proběhla akce Poznej svého správce, SBF spokojen. 

3. PC učebna 

Rekonstrukce PC učebny je stále v průběhu. Print management je v řešení. 

4. Síť 

Serverovna na bloku A je v řešení. Byly nasazeny nové protokoly na WiFi. 

5. Systémy 

Byly přidány nové překlady na weby. Print management ve spolupráci s SBF je v řešení. 

6. Lab 

Rekonstrukce je v průběhu. Byla dokončena podlaha a byl vyklizen sklad v sudovně. Do funkce byl 

jmenován nový zástupce David Štulajter (ID: 8810). 
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7. Blok E 

Proběhla akce Poznej svého správce, SBE spokojen. Proběhla rekonstrukce kuchyněk na 3. a 4. 

patře. Dále byla provedena příprava na příchod uprchlíků z Ukrajiny. 

8. Pod-O-Games 

Proběhl dotazník ohledně využívání DDR. Problém připojení konzole PlayStation k internet je 

v řešení. Byli jmenováni noví zástupci Pavel Sillinger (ID: 7092) a Klára Šustrová (ID: 8149). 

9. Pod-O-Dým 

Rekonstrukce čajovny je v průběhu. Vzhledem k problémům s vlhkostí byl přehodnocen celkový 

vizuál čajovny na industriální. 

10. Hudebna 

Probíhá dokončování rekonstrukce. SH je spokojen s růstem návštěvnosti. 

11. Blok A 

Proběhla akce Poznej svého správce, SBA spokojen. 

12. Filmový klub 

Filmový klub je v provozu. Nic významného se nestalo. 

13. Blok D 

Proběhla akce Poznej svého správce, SBD spokojen. Došlo k průsaku v serverovně, nebylo 

poškozeno žádné vybavení. 

14. Gym 

Částečná rekonstrukce je v průběhu. 

15. Blok B 

Proběhla akce Poznej svého správce, SBB spokojen. Problémy s bezdomovci jsou na ústupu. 

Problém s uklízečkami je v řešení. 

16. Projekty 

Probíhá příprava na meziklubové akce. Proběhl Podolský Valentýn. Byli získáni noví dobrovolníci. 

17. VKS 

VKS poděkoval správcům bloku za bezproblémový průběh poznávacích akcí a následný úklid. 
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18. Předseda 

Byl vyjednán nájem Pod-O-Dým. Celý nájem bude placen začátkem roku. Byl představen pokrok 

v rekonstrukci Pod-O-Dým. P představil kroky na pomoc ukrajinským uprchlíkům: vznik sbírky, vznik 

nového emailu pro komunikaci s UA studenty. P apeluje na správce bloků, aby komunikovali i přímo 

s novou vedoucí koleje. 

19. SU 

Byl vyjádřen nesouhlas se situací na Ukrajině. Byl vyvinut apel na odpuštění odpustků studentům 

zasaženým situací na Ukrajině. SN upozorňuje na možnost zneužití. 

Bod č. 6  Představení nové vedoucí koleje 

Představenstvu se představila nová vedoucí kolejí paní Kateřina Unzeitig. Nejdříve se plánuje 

seznámit s provozem kolejí. Probíhá příprava na ubytování ukrajinských uprchlíků. Zatím jsou 

umisťováni na Strahov. Proběhla rezervace prostorů kolejí na kolejní akce. VK projevila snahu o 

zachování dobrých vztahů vedení kolejí s klubem a udržení dosavadní kázně. 

První problém, kterým se VK zaobírá je úklid na blocích. Proběhla diskuse na toto téma. VK 

představila rozsah smlouvy s agenturou, která zajišťuje úklid. SBB prezentoval průzkum, který 

provedl na bloku.  

20:37 Odchází Jan Vlk, Juraj Pohoriljak, Jan Kučera, Jan Picka a David Puchoň. 

VK potvrdila řešení tohoto problému, zároveň apeluje na dodržování hygieny samotnými studenty. 

Proběhne debata s vedoucí úklidu. SBB připomněl názor nepřítomného ZSBB, který apeluje na 

vyvinutí tlaku na vedení firmy, a ne na samotné uklízečky. VK zmínila snahu vytvořit systém kontroly 

úklidu. 

ZSBC zmínil problematiku kolejních hřišť a jejich špatný stav. P zmínil příslib vedení SÚZ provedení 

rekonstrukce a žádá o apel VK na plnění. 

Proběhla diskuse o čerpání 4Kč fondu. P prezentoval návrh na nákup sportovního vybavení a 

dalších položek čekajících na schválení. 

SBD položil dotaz na opravu linek na bloku. VK informuje o již probíhajících výměnách. P dodává 

informace ohledně budoucích investic z vedení SÚZ. 

Bod č. 7  Ostatní 

Neformální konverzace s VK. 

 

21:49 Předseda ukončuje schůzi. 


